

8D Europe Explorer (ECEPP)



Departure Date:
2018: Mar 8, 15, 29 Apr 6, 20
May 11, 25

per person
fr RM 4999

Flight + Hotel + Tour + Meal
Ex-KUL • All Taxes & Tippings Included



Highlights



- * Full day Paris tour: Opera House, the Notre Dame Cathedral, the Arc de Triomphe, Champs-Élysées Avenue and photo stop at the Eiffel Tower.
- * Wander around the bustling streets and cruise along Amsterdam's picturesque canals.
- * View to Atomium, Belgium. It is the most popular monument of the capital of Europe and is the symbol Europe's Capital.

Day 1 Depart for Paris

Day 2 (D) Arrive Paris – Brussels

- Transfer to Brussels for photo stop at the **Atomium**, which looks like a cell of an iron crystal magnified 165 billion times.
- Drive through the royal park to view the **Royal Palace of Brussels**.
- Walking tour to see the **Grand Palace** and the **Brussels Town Hall**. Stop by and take pictures of the **Manneken-Pis Fountain**.

Day 3 (B/D) Brussels – Cologne - Amsterdam

- Drive through the beautiful countryside to Cologne.
- View the **Gothic Cathedral** overlooking the River Rhine.
- Explore the bustling shopping precinct around the Gothic Cathedral.
- Journey north to Amsterdam, the capital city of the Netherlands.

Day 4 (B/D) Amsterdam

- Go on a canal cruise in a glass-domed boat in Amsterdam. Pass by the **Skinny Bridge**, **Stoppera**, the **Science Museum**, the **harbour**, **railway station**, **Tears Tower**, **Gentleman's Canal**, **Prince's Canal** and **Emperor's Canal**.
- Visit the **Gassan Diamond Headquarter**. See how raw diamonds are polished into sparkling gems.
- Visit the **Dam Square**, located within the historical center of Amsterdam, to view the **Royal Palace** and **Town Hall**. Stroll along the red light district.

Day 5 (B/L) Amsterdam – Bruges - Paris

- On the way to Paris, stop-over at **Bruges**. This perfectly preserved medieval town is distinguished by its canals, cobbled streets and medieval buildings.
- Take this chance, to get some delicious Belgian chocolate for souvenir.

Day 6 (B/D) Paris

- Tour around Paris to view **Opera House**, the **Notre Dame Cathedral**, the **Arc de Triomphe**, **Champs-Élysées Avenue** and **Place de la Concorde**.
- Photo stop at the **Eiffel Tower** and **Trocadero** to have a magnificent view of Eiffel Tower.
- If time permits, shop at **Fragonard Perfume Museum** and **Galeries LaFayette**.

Day 7 (B) Paris – Depart Home

- Shopping at the famous **Chic Premium Outlet** in La Vallee.
- Free time before airport transfer.

Day 8 Arrive Kuala Lumpur

* Terms & conditions apply.

8天 欧洲探索之旅 (ECEPP)



Departure Date:
2018: Mar 8, 15, 29 Apr 6, 20
May 11, 25

每人 **RM 4999** 起
机票+酒店+观光+膳食
吉隆坡出发·含税&小费



亮点



- * 巴黎一日游：巴黎歌剧院、巴黎圣母院、凯旋门、香榭丽舍大街，并在艾菲尔铁塔前摄影留念。
- * 漫步于阿姆斯特丹的街道及玻璃船游运河体验。
- * 前往布鲁塞尔观赏为了世博会而建的原子球塔，它是比利时标志性建筑。

第1天 飞往巴黎

第2天 (晚) 抵达巴黎-布鲁塞尔

- 前往布鲁塞尔，于**原子球塔**前摄影留念。它由9个直径18米的空心金属球体组成，表现了放大1650亿倍的铁原子结构。
- 乘车途经布鲁塞尔公园，外观位于公园前方的**布鲁塞尔皇宫**。
- 漫步游览**布鲁塞尔大广场**及**市政厅**，并在**撒尿小童雕像**前摄影留念。

第3天 (早/晚) 布鲁塞尔-科隆-阿姆斯特丹

- 乘车前往**科隆**，沿途欣赏乡村田园风光。
- 欣赏位置邻近莱茵河的**科隆大教堂**。
- 漫步游览科隆大教堂一带的购物区。
- 继续北上至荷兰首都——**阿姆斯特丹**。

第4天 (早/晚) 阿姆斯特丹

- 乘搭**运河游船**，透过透明玻璃船舱欣赏水上阿姆斯特丹，并途经**瘦桥、市政厅、科学馆、港口、火车站、泪之塔、绅士运河、王子运河及皇帝运河**。
- 参观**迦山钻石厂总部**，欣赏举世闻名的钻石切割工艺。
- 游览**水坝广场**，它被称为“阿姆斯特丹的心脏”，是阿姆斯特丹的历史发源地。外观**皇宫和市政厅**，闲逛**红灯区**。

第5天 (早/午) 阿姆斯特丹-布鲁日-巴黎

- 前往巴黎，途经**布鲁日**。它是位于比利时西北部的历史古城，完整保存中世纪风貌，许多建筑依着优美运河而建，市内满是铺着鹅卵石的街道。
- 把握机会品尝及购买**比利时巧克力**作手信。

第6天 (早/晚) 巴黎

- 展开巴黎观光游：**巴黎歌剧院、巴黎圣母院、凯旋门、香榭丽舍大街及协和广场**。
- 前往**艾菲尔铁塔**和**特罗卡德罗地区**摄影留念，并欣赏壮丽的艾菲尔铁塔。
- 若时间允许，将前往**花宫娜香水博物馆**和**老佛爷百货公司**。

第7天 (早) 巴黎-吉隆坡

- 前往著名的**河谷购物村**，自由活动。
- 前往机场，飞返家园。

第8天 抵达家园

* Terms & conditions apply.